
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1
Ved besvarelse af REU alm. del - spørgsmål 1479 (2020-21) læner ministeren sig op 
af Rigspolitiets udtalelser, der blandt andet nævner, at en legalisering af cannabis kan 
medføre en stigning i forbruget, hvilket vil lede til en stigning i brugen af andre narkotika. 
Politiet nævner endvidere, at det vil være for dyrt at producere cannabis i Danmark. Vil 
ministeren på den baggrund redegøre for, om politiet har kompetencer til at udtale sig 
om sådanne emner, samt hvordan politiet kommer frem til disse konklusioner, idet mange 
undersøgelser fra blandt andet Portugal viser det modsatte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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